



澳門大學研究生會
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會

第 4/2020 號選舉委員會通告

參選組別政綱答問大會

根據澳門大學研究生會第 1/2020 號及第 2/2020 號選舉委員會通告，截至二〇二〇年四月二十七日，第十五屆澳門大學研究生會領導機關候選組別「誠臻閣」、「持衡閣」、「規箴閣」已接受並通過了全體研究生的公開審查，具有被選舉資格。

為讓公眾更詳細瞭解不同組別的施政理念並給參選組別提供一個向公眾解釋政綱的機會，我會擬於二〇二〇年九月九日下午三時至五時，於澳門大學學生活動中心 E31-G001 舉行參選組別的政綱答問大會。

歡迎全體研究生到場聽取及諮詢相關內容。

特此通告。

選舉委員會

主席

林子琪



二〇二〇年九月四日

UNIVERSITY OF MACAU POSTGRADUATE ASSOCIATION

中國澳門氹仔大學大馬路澳門大學研究生宿舍 S3-G017 室

RoomG017, Postgraduate House S3, University of Macau, Avenida da Universidade, Taipa, Macau



澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

University of Macau Postgraduate Association

Notice for Election Committee No. 4/2020

Briefing and Q&A Session for Candidates of 15th Election of UMPA

According to the notice of the Election Committee No. 1/2020 and No. 2/2020 of the University of Macau Postgraduate Association, as of 27th April, 2020, the candidates of the 15th leaders of UMPA – “ELITE”, “CHIHENG COMMITTEE” and “KWAI ZAM Cabinet” - have passed the public examination by all postgraduate students and are eligible for election.

In order to present the political platform of the candidates to the public, the Election Committee decided to organize a briefing and Q & A session at E31 G001 Student Activity Centre Theatre on 9th September, 2020, from 15:00 to 17:00. All Postgraduates are welcomed.

President of the Election committee of UMPA



LIN Ziqi

04/09/2020

UNIVERSITY OF MACAU POSTGRADUATE ASSOCIATION

中國澳門氹仔大學大馬路澳門大學研究生宿舍 S3-G017 室

RoomG017, Postgraduate House S3, University of Macau, Avenida da Universidade, Taipa, Macau